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Esther Wierenga

Van:  

Verzonden: maandag 25 november 2019 14:37

Aan: griffie

Onderwerp: vergunning verleent voor bomenkap van gezonde bomen in de luxemburglaan te 

Stadskanaal.

Bijlagen: VERG-UIT_9E4C628D449642D4B75B5009F53E73DB.pdf - beschikking kap 

Luxemburglaan 1 ST.pdf; checkilist beoordeling bomen luxemburglaan  158715_

1.pdf; 4712309_1571042579013_publiceerbareaanvraag.pdf - Verzoek tot 

behandeling van de aanvraag Kappen 9 eiken ivm bouw Appartementen - 

4712309.pdf; 4712309_1571042540123_Overzicht.jpg - Verzoek tot behandeling 

van de aanvraag Kappen 9 eiken ivm bouw Appartementen - 4712309.jpg; 4712309

_1571042504822_eiken_4_en__5__en__6.jpg - Verzoek tot behandeling van de 

aanvraag Kappen 9 eiken ivm bouw Appartementen - 4712309.jpg; 4712309_

1571042523220_eiken_7_en_8_en_9.jpg - Verzoek tot behandeling van de aanvraag 

Kappen 9 eiken ivm bouw Appartementen - 4712309.jpg; 4712309_1571042483811

_eiken_1_en_2_en_3.jpg - Verzoek tot behandeling van de aanvraag Kappen 9 eiken 

ivm bouw Appartementen - 4712309.jpg

Goedemiddag Koen, 

 

Hieronder de tekst van een bericht dat ik graag wil versturen aan de raadsleden. 

Kun je dit voor mij aan hun doorsturen + de bijlages? 

 

 

 

 

Alvast dank, 

 

met vriendelijke groet, 

 

 

tel:  

 

 

Geachte Raadsleden, 

 

Hierbij ontvangt u een rapport dat ik vandaag (25-11-2019) heb ontvangen van Jeroen Post. 

Het is een rapport van een beoordeling van bomen die in de luxemburglaan staan en waar de gemeente stadskanaal 

een kapvergunning voor heeft gegeven. 

Bewoners van de Luxemburglaan hebben mij gevraagd om actie te ondernemen omdat ze hun bomen graag willen 

behouden. 

 

De bomen worden gekapt uit voorzorg omdat men verwacht dat er overlast komt voor de toekomstige bewoners 

van het appartementenflatje die ernaast wordt gebouwd. 

(deze mensen wonen er nog niet maar willen de bomen nu al weg hebben, hoe gek wil je het hebben?) 

 

In het rapport is verder nog te lezen dat alle bomen gezond zijn en op dit moment geen overlast bezorgen. 

 

3 Amerikaanse eiken zijn volgens het rapport zeer beeldbepalend en mogen niet gekapt worden. 

Hiervoor wordt geen vergunning verleend. 6 eiken en 2 essen mogen gekapt worden. 

In de checklist worden alle bomen positief beoordeeld waarbij alle bomen beeldbepalend zijn en in het bijzonder de 

3 genoemde eiken. 
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Er is eigenlijk gen enkele reden te vinden voor de gemeente om akkoord te gaan met deze kapaanvraag. 

 

Vooral de laatste vraag van de checklist is veelzeggend. 

Wat is de Toekomstverwachting van de bomen? 

antwoord: Sommigen zijn te groot en kunnen wel weg. 

 

Dit kan toch nooit een argument zijn om bomen te kappen? 

Daar komt nog bij dat  de bomen die nu niet gekapt mogen worden ( de 3 eiken) de grootste bomen zijn die er 

staan. Het argument van te groot slaat dus nergens op. 

 

Sterker nog: Deze 9  grote eiken en de 2 essen die helemaal los staan van directe bebouwing en een fraai 

groenperceel vormen zijn in de kracht van hun leven. 

Ze zijn gezond. 

Ze vangen veel fijnstof op. 

Ze vormen een mooi stukje natuur voor mens en dier. 

Ze produceren zuurstof 

Ze nemen veel CO2 op 

Enz. enz...  

Zeer waardevolle bomen die een fraaie aanblik vormen en het meeste voordeel opleveren omdat ze juist groot zijn. 

 

De mensen die nu in de Luxemburglaan wonen hebben mij gebeld en gevraagd om hier actie voor te ondernemen 

omdat ze genieten van deze bomen en nog nooit overlast hebben ervaren.  Ik ben zelf nog bezig met een afronding 

van de aanpak van de bomen in de Stationslaan. Ik hoop dat de gemeente Stadskanaal niet nog een blunder 

uithaalt. 

De kapvergunning voor deze gezonde bomen in de Luxemburglaan bewijst dat men in Stadskanaal nog steeds zeer 

makkelijk kapvergunningen verleent. 

We hebben steeds minder groen in het centrum. 

Deze bomen vormen een mooie aanblik en mensen genieten hier van.  

We moeten veel zuiniger zijn op ons bestaande groen.  

Ik hoop dat de houding en het beleid van de gemeente Stadskanaal gaat veranderen en dat we meer aandacht gaan 

besteden aan het behoud van waardevol groen. 

 

Omdat de kapvergunning al is verleent en we binnen 6 weken moeten reageren verzoek ik u om z.s.m. vragen te 

stellen aan de wethouder om deze zinloze kap van deze waardevolle bomen te voorkomen. 

Ik hoop dat ik geen bezwaar hoef te maken samen met de bewoners van de Luxemburglaan. Deze commotie wil ik 

eigenlijk voorkomen. 

 

 

Ik heb ook nog een google maps link meegestuurd dan kunt u zien wat er gaat verdwijnen aan groen. 

 

https://www.google.nl/maps/@52.9867607,6.9586175,273a,35y,180h/data=!3m1!1e3 

 

Z-19-060074 - Gemeente Stadskanaal - Verleend: omgevingsvergunning voor het kappen 

van zes eiken en twee essen, Luxemburglaan 1 in Stadskanaal 

Op 5 november 2019 is de volgende omgevingsvergunning verleend: Luxemburglaan 1, 9501 

BZ Stadskanaal, het kappen van zes eiken en twee essen.  

U wilt bezwaar maken?  

Tegen dit besluit kunt u binnen zes weken na de datum van bekendmaking van dit besluit een 

gemotiveerd bezwaarschrift indienen. U kunt het bezwaarschrift richten aan het college van 

burgemeester en wethouders van de gemeente Stadskanaal, Postbus 140, 9500 AC Stadskanaal. 
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Het bezwaarschrift moet zijn ondertekend en ten minste bevatten: 

• 1. 

naam en adres; 

• 2. 

datum; 

• 3. 

een omschrijving van het besluit waartegen het bezwaar is gericht; 

• 4. 

de reden van bezwaar. 

  

Een bezwaarschrift ingediend per e-mail wordt niet in behandeling genomen. 

  

Als u nog vragen heeft, kunt u de gemeente van maandag t/m donderdag tussen 8.00 en 16.00 

uur en op vrijdag tussen 8.00 en 12.00 uur telefonisch bereiken via het nummer 0599 631 631. 

Het e-mailadres is gemeente@stadskanaal.nl. Om u beter van dienst te kunnen zijn, verzoeken 

wij u het kenmerk bovenin deze publicatie te vermelden. 

 

 

 

 

 

met vriendelijke groet, 

 

 

 

tel:  


